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Abstract (en)
Circuit breakers, whose switch bolt has a rotatably supported latch (1), which supports a contact piece (2) on the one hand and, on the other hand,
is latched to a trip device (3), a manual operating device (4) and at least one switch spring (5) acting on the latch (1). It is provided according to the
invention that the latch (1) is interrupted by a coupling point (23), close in front of the latching point (11), so that there is a shorter partial latch (14)
between its latching point (11) and a bearing (16) on the housing, on the other side of the coupling point (23), and there is a longer partial latch (15),
which extends between the coupling point and at least up to the engagement of the switch spring (5), the partial latches (14, 15) overlapping in the
coupling point and the shorter partial latch (14) being supported such that it can rotate in a linking guide (17) between its latching point (11) and its
bearing (16), so that, at least on the shorter partial latch (14), the force is reduced with respect to the latching point (11), by selection of the lever
arms from the coupling point (23) to the bearing (16) on the housing, and to the latching point (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Leitungsschutzschalter, dessen Schaltschloß eine drehbar gelagerte Klinke (1) aufweist, die einerseits ein Kontaktstück (2) trägt und andererseits
mit einem Auslöseorgan (3) verklinkt ist, wobei auf die Klinke (1) ein Handbetätigungsorgan (4) und zumindest eine Schaltfeder (5) einwirken.
Erfindungsgemäß ist vorgesehen, daß die Klinke (1) nahe vor der Verklinkungsstelle (11) durch eine Koppelstelle (23) unterbrochen ist, so daß eine
kürzere Teilklinke (14) zwischen ihrer Verklinkungsstelle (11) und einer Auflage (16) am Gehäuse jenseits der Koppelstelle (23) und eine längere
Teilklinke (15) vorliegt, die sich zwischen der Koppelstelle und zumindest bis zum Angriff der Schaltfeder (5) erstreckt, wobei sich die Teilklinken(14,
15) in der Koppelstelle überlappen und die kürzere Teilklinke (14) drehbar in einer Kulissenführung (17) zwischen ihrer Verklinkungsstelle (11) und
ihrer Auflage (16) gelagert ist, so daß zumindest an der kürzeren Teilklinke (14) eine Kraftuntersetzung zur Verklinkungsstelle (11) durch Wahl der
Hebelarme, von der Koppelstelle (23) zur Auflage (16) am Gehäuse sowie zur Verklinkungsstelle (11), besteht.
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